



Terms & Conditions:

1. All existing and new Sharjah Islamic Bank (SIB) MasterCard Covered Cardholders are eligible for promotional offer for School / University fee payments of **₹10,000** and above.
2. The covered cardholder must register for the campaign from 15 Aug 2026 until 30 Sep 2026 through SMS by sending “school” to 6667 to enroll in the cashback promotion, non-registered customers will be excluded from cashback reward during the fulfilment.
3. All school / university fee transactions done at (point of sale) or online using SIB MasterCard Covered Card where merchant category is school / university under merchant category code 8299, 8211 & 8220 as defined by Visa / MasterCard will qualify for the cashback offer.
4. School / University payments made directly through SIB Mobile App or Internet Banking will not qualify for cashback offer.
5. Cash Transactions, Quasi Cash Transactions, installment products – Easy Cash, Balance Transfer are not included in this offer.
6. School / University fee transactions on the SIB MasterCard Covered Cards in the form of reversals, refunds or disputed purchases during the campaign period will be deducted from the qualifying spends for the cashback offer.
7. Cashback rewards are capped per customer up to **₹1,000** for total transaction amount of **₹10,000** or above, irrespective of multiple cards being used for school / university fee transactions. For instance, customer used both Smiles Covered Card and Cashback Covered Card, then qualifying transactions across both Covered Cards will be combined and cashback capped to maximum of **₹1,000** per customer as per eligibility.
8. Cashback will be credited to qualifying active card account on or before 30th Nov 2026, subject to customer meeting required spend criteria within the specified time frame.
9. School / University fee payment transactions made through supplementary Covered Cards will be clubbed with the linked primary Covered Card to calculate the overall qualifying transaction amount for the offer.
10. Only qualifying transactions executed, settled and posted in the SIB Covered Card account during the campaign period from 15 Aug 2026 until 30 Sep 2026 will be considered for this offer. The bank shall not be responsible for any delays caused by merchants for clearing any transactions with the bank.
11. SIB is not responsible for transactions that does not get captured under the appropriate merchant category code nor accepts any responsibility for refusal of acceptance of the Covered Card for any reason whatsoever.
12. Delinquent or blocked Card customers during the promotion period will not be eligible for this offer.
13. Any dispute regarding promotional cashback offer should be raised within 1 month from the campaign end date.
14. Promotional cashback offer can be withdrawn at any time without prior notice at the sole discretion of SIB.

الشروط و الأحكام:

1. جميع حاملي بطاقات مصرف الشارقة الإسلامي المغطاة ماستركارد الحاليين والجدد مؤهلون للحصول على العرض الترويجي لمدفوعات الرسوم المدرسية / الجامعية بقيمة **₹10,000** وأكثر.
2. يجب على حامل البطاقة المغطاة التسجيل في الحملة عبر الرسائل النصية القصيرة من 15 أغسطس 2026 حتى 30 سبتمبر 2026 عن طريق إرسال “دراسة” إلى “6667” للاشتراك في عرض الاسترداد النقدي، وسيتم استبعاد العملاء غير المسجلين من مكافأة الاسترداد النقدي أثناء عملية التنفيذ.
3. جميع معاملات الرسوم المدرسية / الجامعية التي تتم في (نقاط البيع) أو عبر الإنترنت باستخدام بطاقة مصرف الشارقة الإسلامي المغطاة ماستركارد، حيث تكون فئة التاجر مدرسة/جامعة بموجب رموز فئة التاجر 8299 و8211 و8220 كما هي محددة من قبل فيزا/ماستركارد، ستكون مؤهلة للحصول على عرض الاسترداد النقدي.
4. المدفوعات المدرسية / الجامعية التي تتم مباشرة من خلال تطبيق مصرف الشارقة الإسلامي أو الخدمات المصرفية عبر الأونلاين لن تكون مؤهلة للحصول على عرض الاسترداد النقدي.
5. المعاملات النقدية، معاملات شبه النقد، منتجات التقيسيط –إيزي كاش، وتحويل الرصيد غير مشمولة في هذا العرض.
6. معاملات الرسوم المدرسية / الجامعية على بطاقات مصرف الشارقة الإسلامي المغطاة ماستركارد التي تكون على شكل عمليات إلغاء، أو استرداد أموال، أو مشتريات متنازع عليها خلال فترة الحملة، سيتم خصمها من النفقات المؤهلة للحصول على عرض الاسترداد النقدي.
7. يتم تحديد حد أقصى لمكافآت الاسترداد النقدي لكل عميل بما يصل إلى **₹1,000** لإجمالي مبالغ المعاملات التي تبلغ **₹10,000** أو أكثر، بغض النظر عن استخدام بطاقات متعددة لمعاملات الرسوم المدرسية / الجامعية. على سبيل المثال، إذا استخدم العميل كل من بطاقة سمايلز المغطاة وبطاقة الاسترداد النقدي المغطاة، فسيتم دمج المعاملات المؤهلة عبر كلتا البطاقتين المغطاتين وتحديد حد أقصى للاسترداد النقدي بما لا يتجاوز **₹1,000** لكل عميل وفقاً للأهلية.
8. سيتم إيداع الاسترداد النقدي في حساب البطاقة النشطة المؤهلة في أو قبل 30 نوفمبر 2026، على أن يستوفي العميل معايير الإنفاق المطلوبة خلال الإطار الزمني المحدد.
9. معاملات دفع الرسوم المدرسية / الجامعية التي تتم من خلال البطاقات المغطاة التابعة الإضافية سيتم دمجها مع البطاقة المغطاة الأساسية المرتبطة بها لحساب إجمالي مبالغ المعاملات المؤهلة للعرض.
10. فقط المعاملات المؤهلة التي تم تنفيذها، وتسويتها، وتقييدها في حساب بطاقة مصرف الشارقة الإسلامي المغطاة ماستركارد خلال فترة الحملة من 15 أغسطس 2026 حتى 30 سبتمبر 2026 هي التي ستؤخذ في الاعتبار للحصول على هذا العرض. لن يكون المصرف مسؤولاً عن أي تأخير يتسبب فيه التاجر لتخليص أي معاملات مع المصرف.
11. مصرف الشارقة الإسلامي غير مسؤول عن المعاملات التي لا يتم رصدها تحت رمز فئة التاجر المناسب، كما لا يقبل أي مسؤولية عن رفض قبول البطاقة المغطاة لأي سبب من الأسباب مهما كان.
12. العملاء الذين تكون بطاقتهم متأخرة السداد أو حظرت خلال فترة العرض لن يكونوا مؤهلين للحصول على هذا العرض.
13. أي نزاع يتعلق بعرض الاسترداد النقدي الترويجي يجب إثارته في غضون شهر واحد من تاريخ انتهاء الحملة.
14. يمكن سحب عرض الاسترداد النقدي الترويجي في أي وقت دون إشعار مسبق وفقاً للتقدير المطلق لمصرف الشارقة الإسلامي.